
 

 

     

 

 

 

 Zápis z jednání Rady 

 
28. března 2023  14:15 – 14:45 hod, MěÚ Jilemnice 

 

Přítomni: Alena Šedá – Krakonošův ranč – hospodářské družstvo, Leoš Mejvald – Tělovýchovná 

jednota Sokol Martinice, Ing. Ivan Karbusický - FARMA HUCUL, s.r.o., Ing. Martin 

Šnorbert – Město Jilemnice, Petr Holec – Společenský dům Jilm, příspěvková organizace 

         

  Anna Chvalina Hančová – vedoucí pracovník SCLLD 

Petra Vanclová – programový manažer 

Lucie Zelinková – programový manažer 

 

Usnášeníschopnost ověřena dle prezenční listiny. 

 

 Program:  

1. Zpráva dozorčí rady   

2. Výroční zpráva MAS „Přiďte pobejt!“ za rok 2022 

3. Přihláška do členské základny 

4. Návrh členské příspěvky 2023 

5. Valná hromada MAS (28. 3. 2023) 

6. PRV – výzva č. 10, interní postupy 

7. Programový rámec IROP+ 

8. Programový rámec OP TAK 

9. Programový rámec OPZ+, projekt OPZ+ 

10. NZÚL 

Zapisovatel: Anna Chvalina Hančová 

Ověřovatel: Alena Šedá



 

 

     

 

 

1. Zpráva dozorčí rady 

 
Rada byla seznámena s činností Dozorčí rady. Předsedou byl zvolen pan Petr Holec. 

V únoru 2023 byla provedena inventura a kontrola hospodaření. Dozorčí rada konstatuje, že v hospodaření MAS nebyly 

zjištěny nedostatky. 

Dále byla provedena kontrola dodržování metodiky výběru a administrace projektů na MAS. DR neshledala pochybení. 

DR doporučila postup pro vyhlašování výzev v roce 2023. 

Zpráva DR bude předložena valné hromadě. Je uveřejněna na webových stránkách MAS. 

 

1.1 Rada bere na vědomí znění zprávy dozorčí rady.  

 
 

2. Výroční zpráva MAS „Přiďte pobejt!“ za rok 2022 

 
Výroční zpráva byla sestavena v obvyklé struktuře, obsahuje textovou část s detailním popisem činností MAS, účetní 

závěrku a přílohu účetní závěrky. Členům MAS byl návrh VZ odeslán v předstihu emailem. Na jednání Valné hromady 

bude radou předložen členům MAS ke schválení. 

 

2.1 Rada schvaluje výroční zprávu MAS „Přiďte pobejt!“ za rok 2022 k předložení Valné hromadě ke schválení. 

 Pro: 4   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

3. Přihláška do členské základny 

 
23. 2. 2023 projevila zájem o členství v MAS paní Ing. Lenka Křížová, DiS. Sektor soukromý - podnikatelský, zájmová 

skupina Cestovní ruch.  (Jde o FO podnikající se sídlem v Čisté u Horek – penzion a restaurace U Červinků.)  

 

3.1 Rada schvaluje přihlášku paní Lenky Křížové. 

 Pro: 4   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

4. Návrh členských příspěvků na rok 2023 

 
V roce 2022 byly členské příspěvky MAS v níže uvedené výši.   

• Členský příspěvek roční FO, PO 500,-Kč  

• Členský příspěvek vstupní  500,-Kč 

• Jilemnicko - svazek obcí  500,-Kč + 10 Kč na obyvatele  

• Obec, která není členem svazku  500,-Kč + 10 Kč na obyvatele  

• Obec, která je členem Jilemnicko - SO 500,- Kč 

 

Členské příspěvky jsou využívány na krytí nezpůsobilých výdajů, slouží k překlenutí období při nesouladu přípravy a 

realizace opatření (zpoždění ze strany ŘO) a též budou využity v období udržitelnosti. V roce 2022 nedošlo k výrazným 

změnám členské základny či počtu obyvatel. 

Po diskusi bylo konstatováno, že vhodné se jeví členské příspěvky zachovat v nezměněné podobě (navýšení by 

pravděpodobně bylo vnímáno v souvislosti s aktuální ekonomickou situací v ČR velmi negativně).  

 

4.1 Rada navrhuje předložit VH výši členských příspěvků pro rok 2023 ve shodné výši s rokem 2022, splatných do 

31. 7. 2023. 

 Pro: 4   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 



 

 

     

 

 

5. Valná hromada 2023 

 
Pozvánka na jednání valné hromady, která obsahovala i program jednání, byla členům MAS zaslána dne 21. 3. 2023. 

Zároveň byla uveřejněna na stránkách www.maspridtepobejt.cz v části Aktuality.  

 

Program valné hromady 

1) Zahájení valné hromady 

2) Schválení programu valné hromady 

3) Volba mandátové, návrhové komise 

4) Informace o členské základně MAS 

5) Informace o činnosti MAS v roce 2022 

6) Zpráva dozorčí rady 

7) Schválení výroční zprávy a účetní závěrky za rok 2022 

8) Členské příspěvky na rok 2023 

9) Plánované činnosti na rok 2023 

10) Návrh a schválení usnesení 

11) Závěr 

Členové rady konstatují, že není třeba navržený program jednání VH aktualizovat. 

 

5.1 Rada schvaluje program jednání VH dne 28. 3. 2023. 

 Pro: 4   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

6. Výzva č. 10 PRV, interní postupy 

 
V souladu s usnesením rady byly  připraveny výzva a související dokumentace pro výzvu v programovém rámci PRV. 

Výzva je naplánována na duben – květen 2023 (3.4. – 5.5.2023). Zahrnuje 2 fiche – Podpora podnikání a Kvalitní 

venkovský prostor. Do výzvy budou alokovány všechny volné finanční prostředky k datu 28.3.2023. (Celková alokace 

výzvy: 1.503.273,-, z toho: 432.975,- Kč pro aktivity fiche 3 – Podnikání na venkově a 1.070.298,- Kč pro aktivity fiche 

6 – Kvalitní venkovský prostor). 

Interní postupy byly aktualizovány v souvislosti se změnou stanov MAS a také v souvislosti s podporou hraničních 

projektů, kdy hraniční projekt výzvy je možné podpořit ze 100% i nad finanční alokaci MAS. SFŽP případně projekt 

dofinancuje ze svých zdrojů (resp. z úspor ostatních projektů). 

Kritéria pro výběr a hodnocení projektů jsou zachována v nezměněné podobě. 

 

6.1 Rada schvaluje výzvu MAS č. 10 PRV vč. související dokumentace. 

 Pro: 4   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
7. Programový rámec IROP+ 

 
V souladu s usnesením rady byl kanceláří MAS připraven a předložen programový rámec IROP+. Ze strany ŘO byl PR 

IROP+ schválen a v současné době je pro MAS vydán akceptační dopis. 

Do finančního plánu (a též indikátorového plánu) PR IROP+ bylo možné zahrnout pouze 70% finančních prostředků 

(28,986 tis. Kč), které jsou pro MAS vyčleněny. 30% zbývající alokace bude MAS uvolněno v závislosti na tom, zda 

splní finanční milník připadající na 30. 6. 2025. 

Jak je zřejmé MAS je tlačena k rychlému čerpání. Z tohoto důvodu byly na první období po konzultaci zařazeny oblasti 

Hasiči a Doprava - plně, a část (4,985 tis. Kč) Vzdělávání. Bohužel, přes důkladné šetření v území a komunikaci hrozí 

nebezpečí, že stěžejní projekt v oblasti Doprava - Cyklostezka Jilemnice – Martinice nebude do výzvy MAS předložen. 

V současné době je připravován do „velké výzvy“ IROP+. Vzhledem k tomu, že dle aktuálních podmínek nelze v PR ze 

strany MAS provádět změny (ani PR IROP+ stáhnout a podat znovu), je ohrožena finanční alokace MAS. Nejen 8 mil. 



 

 

     

 

 
Kč, které MAS alokovala do oblasti Doprava, ale i zbývajících 30% finančních prostředků, které náleží období po roce 

2025 (dotčena by byla Infrastruktura vzdělávání).  

 

7.1 Rada ukládá předsedovi (jednateli) zahájit jednání se zástupci Města Jilemnice pro řešení absorpční kapacity 

v oblasti Doprava. 

 Pro: 4   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

8. Programový rámec OP TAK 

 
V souladu s usnesením rady byl kanceláří MAS připraven a předložen programový rámec OP TAK. Finanční alokace 

byla stanovena na 2 010 000 Kč (dotace). Míra dotace bude 50% CZV.  

V současné době probíhá administrace.  

Na konci dubna ŘO analyzuje stav a případně přerozdělí volné finanční prostředky (Pokud se některé MAS do OP TAK 

nezapojí). 

 

8.1 Rada bere na vědomí informace o stavu PR OP TAK. 

 

9. Programový rámec OPZ+, projekt OPZ+ 

 
PR OPZ+ a projekt OPZ+ s názvem Komunitní práce v MAS Přiďte pobejt jsou ze strany ŘO schváleny. Realizace 

projektu bude zahájena 1. 4. 2023.  

V rámci projektu budou realizovány komunitní návštěvy a komunitní programy. Rozpočet projektu je členěn na přímé 

výdaje a tzv. výdaje v paušální sazbě. Přímé výdaje představují náklad na realizační tým. Administrativní část projektu 

musí být zařazena do paušálu. Pokud bychom chtěli obyvatelům MAS – účastníkům, poskytnout / uhradit i výdaje na 

rozvojové programy (lektory, kulturní programy, vzdělávací aktivity, apod.) není v projektu dostatek finančních 

prostředků. Nabízí se využít možnosti nadačního fondu Škoda AUTO. Zaměření programu Tady jsem doma odpovídá 

nastavení projektu OPZ+. Navíc by bylo možné podporu využít i na společenské aktivity MAS – např. Den Země, Trh 

volného času, ČŘJ, aj. 

 

9.1 Rada bere na vědomí informace o stavu PR OPZ+ a projektu OPZ+ Komunitní práce v MAS Přiďte pobejt. 

 

9.2 Rada schvaluje předložení žádosti o poskytnutí finančního příspěvku do programu nadačního fondu Škoda Auto. 

 Pro: 4   Proti: 0   Zdržel se: 0 

10. NZÚL 

 
MAS se věnuje i oblasti energetiky. Poskytuje administrativní součinnost žadatelům o dotaci v programu Nová zelená 

úsporám light. 

Do 28. 3. 2023 bylo ze strany MAS vypracováno celkem 92 odborných posudků s celkovým požadavkem 9 901 941 Kč. 

Převážná většina žadatelů požaduje i asistenci s elektronickou identitou občana a podáním  žádosti do systému AIS 

SFŽP.  

Výdaje MAS, které vznikají v souvislosti s NZÚL není možné zatím uplatnit. Žádost o dotaci bude možné předložit až 

po úspěšné realizaci nejméně 10 projektů na zateplení. (Úspěšná realizace přitom znamená schválené vypořádání 

realizovaného opatření – žadatel na to má lhůtu 12 měsíců). Žádosti lze předkládat opakovaně. 

Prozatím je nastaven režim de minimis, ale v přípravě je prý další výzva, kdy se bude jednat o podporu v režimu služby 

obecného hospodářského zájmu (navýšen limit).  

 

10.1 Rada bere na vědomí informace NZÚL v MAS „Přiďte pobejt!“. 

 

Zapisovatel: A. Chvalina Hančová 

      ……………………………..…………………….… 

    Ověřovatel:    Předseda: Krakonošův ranč – hospodářské družstvo, 

      zastupuje Alena Šedá  
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